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Zitting van 23.10.18

#Onderwerp : Interpellatie van de heer Jos Bertrand ivm het plaatsen van snelheidsradars aan de
Delleurlaan#

Openbare zitting

Ik word regelmatig aangesproken over de verkeersveiligheid en de overdreven snelheid op de
Terhulpsesteenweg – Delleurlaan, vooral in het weekend en in avond.  Wij weten dat er een camera staat aan
het kruispunt, maar op deze plaats en gelet op de aanwezigheid van verkeerslichten, hebben veel
automobilisten daar hun snelheid al gemilderd. De controle van de snelheid lijkt eerder aangewezen in de
afdaling richting kruispunt, op toch wel enige afstand van de verkeerslichten.
Uit een antwoord op een eerdere vraag van mij uit juni 2017, blijkt dat er bij snelheidscontroles die in juni
2017 gedurende 412 uur, werden uitgevoerd 1200 auto’s te snel reden. Het college heeft mij geen antwoord
gegeven op de vraag of zij een aanvraag willen doen voor het plaatsen van een vaste camera en gaat vooral
in op de heraanleg van de Delleurlaan, die omwille van budgettaire redenen door het Gewest, is afgevoerd.
Naar mijn informatie kan de plaatsing van een snelheidscamera geïnitieerd worden door de politiezone, waar
de gemeente door de burgemeester vertegenwoordigd is via het college van de politiezone.
Heeft het college, of onze vertegenwoordiger in het college van de politiezone (de burgemeester) een
aanvraag ingediend voor het plaatsen van een vaste camera? Zo ja, wanneer en waarom is er geen camera
geplaatst?
Is het college bereid om de burgemeester die onze gemeente in het college van de politiezone
vertegenwoordigd, mandaat of opdracht te geven het voorstel te initiëren?
 
 
 
 
 

De Raad neemt kennis.
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ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
DOOR HET RAAD,

De Gemeentesecretaris, 
Etienne Tihon  

De Voorzitster, 
Cathy Clerbaux

VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 24 oktober 2018

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Burgemeester,

Olivier Deleuze
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